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1. Opening en agenda – 5 min
Commissaris van de Koning Hans Oosters heet iedereen van harte welkom.

 is per 1 januari gestart als opgavemanager van het Kansenmakersteam als opvolger van 

Het verslag van de PRT Asiel en Migratie van 17 november 2022 wordt ongewijzigd vastgesteld met de
opmerking dat de presentielijst van de vorige (online) vergadering niet correct is. Er wordt getracht deze alsnog te
achterhalen. Om onduidelijkheid te voorkomen wordt vandaag gewerkt met een presentielijst.

2. Inleiding – 25 min
 geeft een presentatie en blikt terug op de resultaten uit 2022 en kijkt vooruit naar de opgave

voor 2023.
Er zijn een drietal duidelijke punten te benoemen:

- opgave voor 2023 wordt hoger;
- spreidingswet: gemeenten worden rechtstreeks aangesproken over opgaven:
- crisisnoodopvang moet zoveel mogelijk omgebouwd worden naar noodopvang en reguliere opvang.

Naar aanleiding van de presentie van , is er gelegenheid tot het stellen van vragen.  

De gemeente Zeist dankt voor een heldere presentatie. De gemeente heeft enkele zorgpunten. De toename van 
het aantal vluchtelingen en statushouders zorgt voor knelpunten bij de sociale voorzieningen, denk aan onderwijs 
en zorg. Hoe gaan we dit organiseren? De opvang van Oekraïners wordt niet meegenomen in het transitieplan 
maar deze groep drukt ook op de zorg en onderwijs.  
De druk op onderwijs en zorg onderkennen we. Het Kansenmakersteam roept op om vooral met dit soort signalen 
te komen zodat zij deze kunnen doorgeleiden naar het Rijk. Het Kansenmakersteam gaat zich versterken door de 
werving van een Kansenmaker Sociaal. 

Het zou goed zijn om werk en dagbesteding. Ook voor andere groepen dan de Oekraïners te realiseren. Dit werkt 
goed bij de Oekraïners.  



Tot op heden ligt de verantwoordelijkheid van de opvang van Oekraïners bij de burgemeesters en de 
veiligheidsregio’s. Er is een wetswijziging in voorbereiding waarbij deze verantwoordelijkheid overgaat naar de 
colleges van gemeenten. Wanneer is onduidelijk.  
 
In Zeist/Soest is een noodopvang gerealiseerd voor 400 plekken. Dit is het maximum dat ook afgesproken is met 
bewoners. Soest staat positief tegenover het mogelijk maken van oplossingen echter zien zij knelpunten bij het 
realiseren van woningen vanwege strijd met regelgeving. Denk aan het beleid rondom dassen.  
Het Kansenmakersteam geeft aan graag langs te willen komen om dit verder te bespreken.  
 
De vraag is in hoeverre de versnelling van de huisvesting van statushouders meetelt bij de opgave.  
De nieuwe spreidingswet geeft een nieuwe opgave rondom huisvesting asielzoekers. Beide opgaven blijven 
naast elkaar bestaan. Uiteindelijk gaat het om het behalen van de gezamenlijke opgave op provinciaal niveau. 
Het uitruilen tussen gemeenten is mogelijk.   
 
Amersfoort noemt het belang van snelheid voor doorstroom profielen, met name voor jongeren. Een ander 
knelpunt is dat AZC’s te lang vol zitten met mensen die niet in het systeem staan, o.a. vanwege 
capaciteitsproblemen bij de IND.  

 bestuurder van Nidos, geeft aan dat zij de komende tijd gemeenten zullen bevragen over 
aanvragen voor alleenstaande minderjarige vreemdelingen (AMV’s). Het Nidos is op zoek naar kleinschalige 
locaties (4 tot 12 plekken) voor in totaal 200 plekken. Het Kansenmakersteam heeft aandacht gevraagd voor 
AMV’s bij de matching tussen gemeenten, mogelijke uitruil en in de nieuwsbrief van het Kansenmakersteam.   
Bunnik vraagt naar de ondergrens van kleinschaligheid. Locatie tussen 50 a 70 plekken is mogelijk maar dan is 
het bv. handig om dicht bij een AZC te zijn in verband met de sociale voorzieningen. Dit neemt niet weg dat 
gemeenten vooral worden opgeroepen om mogelijke locaties niet bij voorbaat af te schrijven maar te benoemen 
bij het Kansenmakersteam en het COA.  
 
Woudenberg geeft aan graag te willen maar als kleine gemeente hebben zij niet de omvang. Binnen de gemeente 
is met name kleinschalige opvang een optie. Zij zijn aan het kijken wat de mogelijkheden zijn voor opvang van 
AMV's. Woudenberg vangt veel Oekraïners op maar het betreft hier geen grote locaties. De burgemeester roept 
op om vooral te focussen op wat mogelijk is en benadrukt dat Woudenberg geen ‘weigergemeente’ is. 
Er wordt veel gevraagd van de creativiteit van gemeenten. Je wilt als gemeente vooral aangeven hoe je de 
huisvesting kunt realiseren. Ook op een creatieve manier en niet aldoor gebonden zijn aan getallen. Men kijkt 
landelijk ook naar creatieve oplossingen.  
 
Montfoort merkt op dat gemeenten tegen grenzen aanlopen. Maak het vooral mogelijk voor gemeenten om 
creatief te zijn.  
Het Kansenmakersteam wil graag deze geluiden ophalen bij gemeente, onderdeel maken van het plan en 
doorgeleiden naar de juiste plek. Kom vooral met wat wel kan, denk in creatieve oplossingen en laten we de 
opgave vooral collegiaal en gezamenlijk oplossen.  
 
Nieuwegein informeert of het niet mogelijk is om de tabel met cijfers in het transitieplan te verwijderen. De 
burgemeester is bang dat de focus teveel op de cijfers komt te liggen en niet op de inhoud.  
De tabel brengt de feitelijke situatie in beeld. Het gaat hier om de gezamenlijke opgave.  
 
Amersfoort roept op om te kijken waar mogelijkheden liggen om als gemeenten gezamenlijk op te trekken, bv om 
samen onderwijs te regelen. Zoek onderling de samenwerking en benut de mogelijkheden. De burgemeester 
roept op om niet blind te staren op het Haagse. De burgemeester wil vooral financiële middelen vanuit het rijk 
voor bv. het organiseren van onderwijs in plaats van een beloning  per plek.  
 
Wijk bij Duurstede geeft aan dat er mogelijke locaties binnen de gemeente zijn maar dat die buiten de rode 
contouren vallen waardoor die afvallen.  
 
Vanuit de FoodValley is een brandbrief geschreven o.a. naar de provincie over het knelpunt van onderwijs. 
Binnenkort hebben zij een gesprek met het ministerie. Wat wonderlijk is, is dat dit knelpunt niet bekend is bij het 
ministerie. Voor de langere termijn wil je zorgen voor continuïteit. Knelpunt van onderwijs is voornamelijk een 
personeelsprobleem. Hoe zorg je ervoor dat er voldoende bemensing is. Hier kun je gezamenlijk in optrekken.  
 
Stichtse Vecht wil de tabel met cijfers ook uit het plan halen. En stelt  de vraag hoe het gesprek te voeren over de 
asielketen versus de overige stromen zoals de Oekraïners. Het is een lastige afweging om te maken binnen een 
gemeente. Hoe verhoudt de ene opgave zich ten opzichte van de andere opgave.  
Beide opgaven zijn wettelijk. Geadviseerd wordt om te faseren op onderdelen  
 
De tabel kan ook helpen om te laten zien dat de urgentie hoog is, als onderbouwing welke richting het op moet. 
Enige indicatie en richtlijn is nodig. Dit wordt ook herkend. 



 
Soest merkt op dat zij en de gemeente Zeist gezamenlijk de 400 plekken hebben gerealiseerd en wenst dat dat 
op die wijze wordt geadministreerd. Nu worden de plekken in de stukken toegekend aan Zeist. 
Ter verduidelijking geeft de commissaris van de Koning aan dat dit plan nu ter besluitvorming voor ligt en dat dit 
inzichtelijk maakt wat de totaal opgave is voor de provincie Utrecht. In de spreidingswet zit de verplichting per 
gemeente maar voor nu is dat niet aan de orde. Er wordt nu ja of nee gezegd tegen het omvormen van crisis 
noodopvang naar reguliere opvang. De tabel in het transitieplan kan worden weggelaten maar dat neemt de 
opgave niet weg die bij wet vermoedelijk zal worden vastgelegd. De tabel zal verder geen onderdeel uitmaken 
van de besluitvorming en los worden meegestuurd met het verslag. 
 
 
 

3.  

 

 
  

 

 
 

 

 

 
 

  
 

4. Rondvraag en sluiting 
Rob van Muilekom complimenteert alle gemeenten bij het inhalen van de achterstand bij de huisvesting van 
statushouders. Hij is tevreden over de genomen stappen van vooral de laatste paar maanden.  
 
De commissaris van de Koning sluit de vergadering om 14.30 uur. 
 
BIJLAGE: Tabel bestaande situatie 
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AMBTELIJK 
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 (provincie Utrecht),  (verslaglegging) 

 
 
 
 

1. Opening en agenda  
Commissaris van de Koning Hans Oosters heet iedereen van harte welkom.  
 
Het verslag van de PRT Asiel en Migratie van 10 mei 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

2. Mededelingen 
 is onlangs in dienst getreden als kansenmaker Sociaal. Zij gaat zich vooral richten op allerlei 

sociale aspecten rondom huisvesting.  
 
Vanuit het ministerie van Justitie en Veiligheid is de heer Ronald Roosdorp aanwezig. Hij zal, waar mogelijk, in de 
toekomst vaker aanschuiven bij de PRT vergaderingen.  
 
Het memo VRU over de samenwerking Kansenmakersteam en AsielSupport en de stand van zaken 
crisisnoodopvang wordt voor kennisgeving aangenomen.  
 
Voortgang locaties 
De commissaris noemt enkele nieuwe locaties. Er worden momenteel gesprekken gevoerd met diverse 
gemeenten over een aantal grotere opvanglocaties en locaties crisisnoodopvang.  
 
De heer Fröhlich meldt dat Vijfheerenlanden vanaf september/oktober 100 extra plekken beschikbaar heeft.  
 
Het COA heeft in Leusden een pand aangekocht met plek voor 80 AMV’ers voor de komende 10 jaar. Hierover 
vindt vanavond een inwonersavond plaats.  
 
In Veenendaal worden de tijdelijke plekken omgezet naar permanente opvang. Dit is onlangs bekend gemaakt.  
 
De heer Schoenmaker geeft complimenten aan de gemeenten voor de goede samenwerking. De lijst van 
samenwerkingen groeit.  
 



Gedeputeerde Van Muilekom meldt dat vijf partijen in de provincie Utrecht een coalitieakkoord hebben opgesteld. 
Woensdag wordt bekend gemaakt welke bestuurders met welke portefeuille benoemd worden. Installatie van de 
GS-leden vindt plaats na het zomerreces.  
 

3. Stand van zaken Bestuursarrangement 
 licht kort de stand van zaken toe.  

Er hebben de afgelopen weken twee bestuurlijke overleggen plaatsgevonden. De staatssecretaris wil graag 
komen tot resultaat. Wat naar aanleiding van het laatste bestuurlijk overleg duidelijk is geworden, is dat de 
staatssecretaris aandringt op doorstroomlocaties. Dit zal onderdeel worden van het bestuursarrangement. De 
verwachting is dat men na het zomerreces een bestuursarrangement voor kan leggen aan de PRT – uitgaande 
van het hoogst haalbare.  
Het ziet er naar uit dat de spreidingswet er daadwerkelijk gaat komen en dat er per gemeente geleverd moet 
gaan worden. Het inzetten op doorstroomlocaties is het meest interessant voor onze regio. Iedere gemeente zal 
moeten leveren, maar vanuit draagkracht en met ruimte voor maatwerk. In het bestuurlijk overleg is er niet 
ingegaan op het verzoek voor een aanmeldcentrum. Het verzoek om extra middelen wordt door de 
staatssecretaris doorgeleid naar het ministerie van Financiën.  
 
De spreidingswet betreft vooral mensen zonder status. Iedere gemeente zal hieraan een bijdrage gaan leveren. 
Daarnaast is de oproep om statushouders versneld te laten uitstromen. Beide ontwikkelingen lopen parallel.  
 
De Ronde Venen vindt de ontwikkeling van het meer richten op doorstroomlocaties positief maar dit vergt wel wat 
van Vluchtelingenwerk en vraagt om goede afspraken met corporaties.  
 
Vanuit Houten wordt er ruimte gevraagd voor het besluitvormingsproces in de gemeenteraad rondom het 
bestuursarrangement na het zomerreces. Het betrekken van woningcorporaties is ook nodig.  
De commissaris geeft aan dat gepland is om vanuit onder meer het Kansenmakersteam in september een 
bijeenkomst te organiseren voor directeuren van woningcorporaties en voor wethouders.  
Wat betreft de besluitvorming, zodra er een bestuursarrangement ligt, wordt deze eerst besproken in de PRT. 
Daarna wordt er gekeken hoe de besluitvorming verder te brengen richting de gemeenteraden.  
 
Baarn geeft complimenten voor het gelopen traject tot nu toe en is positief over de inzet op doorstroomlocaties. 
Zoals eerder gemeld, zijn er wel zorgen over de sociale voorzieningen bij de locaties. Extra hulp en 
ondersteuning zullen nodig zijn vanuit het Rijk omdat de bestaande voorzieningen onvoldoende zullen zijn. De 
commissaris geeft aan te zoeken naar ruimte om buiten alle bestaande eisen om een lumpsum bijdrage te 
ontvangen van het Rijk om hiervoor in te zetten.   
 
Vanuit Zeist wordt er geïnformeerd of een statushouder die gehuisvest is in een doorstroomlocatie, ook meteen 
gehuisvest dient te worden in dezelfde gemeente. Dit is inderdaad het geval, wel met een jaar extra de tijd om 
een woning te vinden.  
 
Renswoude en Veenendaal constateren een spanningsveld tussen versneld huisvesten van statushouders en de 
opvang van Oekraïners.  
Er zijn Oekraïners die goed zijn geïntegreerd en hebben aangegeven te willen blijven. Dit is een 
verantwoordelijkheid van de gemeenten. Om elkaar hierbij te helpen, kan de PRT gebruikt worden om 
gezamenlijk de puzzel te maken. Er zijn flexwoningen beschikbaar maar dan is er wel plek nodig binnen een 
gemeente. Het helpt de gemeenten niet dat zij soms aanlopen tegen regelingen van de provincie. Indien zo’n 
situatie ontstaat, is het advies om contact op te nemen met het Kansenmakersteam om te zien waar 
mogelijkheden liggen.  
In de gesprekken met de staatssecretaris is de opvang van Oekraïners ook aan de orde gekomen. Het ministerie 
is zich bewust van deze ontwikkeling. Zij is van plan met een communicatie aanpak te komen over hoe verder 
met derdelanders. Er is een voorstel vanuit de Europese Commissie om een verblijfstatus te verlenen. Wat het 
lastig maakt is dat de gehele groep niet volledig in beeld is.   
 
Na het zomerreces zal er langer worden doorgesproken over het bestuursarrangement.  
 

4. Financiering Kansenmakersteam 
De financiering van het kansenmakersteam voor 2023 hebben de provincie en het Rijk voor hun rekening 
genomen. Voor 2024 heeft de provincie in de Kadernota een bedrag van 850.000 euro opgenomen. Zoals eerder 
gemeld in de PRT is het de bedoeling om vanaf 2024 een evenredige financiële bijdrage vanuit gemeenten te 
vragen. De gemeenten kunnen hiervoor middelen vanuit het Rijk aanwenden. De commissaris doet de oproep 
aan gemeenten om dit te vermelden in de gemeentebegroting/risicoparagraaf. 
De gemeente Stichtse Vecht geeft aan vooralsnog niet te kunnen instemmen met het betreffende memo.   
 
 



5. Uitvoeringsplan Nidos 
Mevrouw Boudikane geeft een korte toelichting op het Uitvoeringsplan Nidos. Voor het eind van het jaar dienen er 
nog 164 plekken gerealiseerd te worden in onze regio. Het betreft hier kleinschalige opvang. Het Nidos roept alle 
gemeenten op om een bijdrage te leveren. Het voorstel is dat iedere gemeente zich inspant om in ieder geval één 
woning per gemeente te realiseren. Het Kansenmakersteam is bereid om mee te kijken naar geschiktheid van 
een woning. Uitruil tussen gemeenten onderling blijft mogelijk.  
Het zou goed zijn om de Nidos opgave onder te brengen in de gehele asielopgave zodat gemeente die een Nidos 
locatie opleveren ook terug te zien zijn in de cijfers.  
 

6. Brief medeoverheden urgente uitvraag asielopvang 
Dit punt is niet behandeld.  
 

7. Rondvraag en sluiting 
De commissaris sluit de vergadering om 13.00 uur. 
 



Van:
Aan:
Onderwerp: RE: leusden update
Datum: vrijdag 23 juni 2023 12:11:23

 
 

Van: @provincie-utrecht.nl] 
Verzonden: vrijdag 23 juni 2023 12:02
Aan: @coa.nl>
Onderwerp: leusden update
 
Ha 
 
Je noemde gisteren iets over leusden, maar dat was heel kort.
Kun je even kort update geven? Dit weten we:

-          Jullie hebben pand gekocht NEE, BESLUIT WORDT BEGIN VOLGENDE WEEK GENOMEN
-          Bedoeld voor 80 AMV-ers CORRECT
-          Periode 5 jaar? NEE, 10 JAAR IVM SNELLE VERGUNNINGSPROCEDURE MAAR HEBBEN

MEER NODIG VOOR ACCEPTABELE BC. 15 JR MINIMAAL.
 
Vragen:

-          Wat gebeurt er na die 5 jaar? Verkoopt COA weer, komen er andere doelgroep
in?STREVEN IS 15 JR WAARVAN WE EERST 10 JR AANVRAGEN EN DAARNA
BESTEMMINGSPLAN WIJZIGING DOORVOEREN ISM GEMEENTE. AFSPRAKEN OVER EXIT
WORDEN MET GEMEENTE GEMAAKT

-          Wat moet er nog gebeuren voor het open gaat? TOESTEMMING INTERN, GEMEENTE EN
DAN VERGUNNING AANVRAGEN EN VERBOUWEN.

-          Zijn er nog obstakels die je ziet? VOORALSNOG NIET
-          Hoe zit gemeente erin? Hebben zij volgens jou nog ondersteuning nodig? Misschien op

vlak van onderwijs ofzo? Deze week is onze nieuwe KMT collega begonnen, de sociaal
kansenmaker. GEMEENTE ZIT ER POSITIEF IN. HEBBEN VOLDOENDE TIJD OM EEA
VERDER UIT TE WERKEN. VOORALSNOG GEEN PROBLEMEN,.

 
 
 
Kansenmakersteam Utrecht PRT (Provinciale Regietafel Migratie en Integratie)
Een initiatief van de regio Utrecht, regio Amersfoort en Provincie Utrecht
 
Provincie Utrecht
Archimedeslaan 6 | Postbus 80300 | 3508 TH Utrecht
Telefoonnummer: 06 
E-mail: @provincie-utrecht.nl

 

De informatie in dit bericht is alleen bestemd voor de geadresseerde. Is dit bericht niet
voor u bedoeld? Dan vragen wij u om de inhoud niet te gebruiken, maar ons te informeren
door het bericht te beantwoorden en daarna te verwijderen. Alvast hartelijk bedankt voor
uw hulp.
********************************************************************** 
Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de



geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat
aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het COA aanvaardt geen
aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's
verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten. 
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the
addressee or if this message was sent to you by mistake, you are requested to inform the
sender and delete the message. The COA organisation accepts no liability for damage of
any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages. 
Centraal Orgaan opvang asielzoekers. 
**********************************************************************



Van:
Aan:
Onderwerp: RE: update vanuit leadsoverleg COA - aanvulling leusden
Datum: vrijdag 23 juni 2023 12:19:58

Ter aanvulling nog even Leusden. Net in bullets via  opgevraagd
 

80 AMV jongeren
COA heeft pand blijkbaar nog niet gekocht (dacht eerder begrepen te hebben van wel)
besluit wordt volgende week genomen
Periode: 10 jaar, ivm snelle vergunningsperiode. COA heeft liever 15 jaar. Insteek is nu om
voor 10 jaar aan te vragen en daarna in samenwerking met gemeente bestemmingsplan
wijziging door te voeren. Afspraken over exit na die periode worden met gemeente
gemaakt
Wat is er nog nodig: interne toestemming COA, toestemming gemeente, vergunning
aanvragen en verbouwen
Volgens  zit gemeente er heel positief in. Er is voldoende tijd om e.e.a. verder uit te
werken.

 
@' ', jij nog aanvullingen vanuit jouw contacten in Leusden?
 
 
 

Van:  
Verzonden: vrijdag 23 juni 2023 11:58
Aan: @provincie-utrecht.nl>; D

Onderwerp: update vanuit leadsoverleg COA
 
Beste allen,
 
Hierbij, enigszins verlaat, een update uit het leadsoverleg met COA +ontwikkelingen gedurende
de week.
Wat mij betreft kunnen we het ook voor maandag op de agenda zetten voor bespreking
reacties/vragen.
Is het wat om tweewekelijks zo’n overzicht te maken voorafgaand aan teamoverleg?
 

 
 
 
 
Vooraf

Standaard overleg verplaatst vanwege spoedoverleg van 
Uiteindelijk vrij kort overleg Hieronder korte samenvatting
Heb  geinformeerd over de twee standby gymzalen in Bunschoten en Oudewater.
Wist hij nog niet
Heb hem gevraagd naar zijn lezing van het aflopen van CNO en welke invloed dat heeft op
bevoegdheid burgemeesters. Hij gaat dat na

 



Flexwoningen deal: interessant, maar nog niet helemaal duidelijk
Ik heb geconstateerd dat  op dit moment met best wat gemeenten spreekt over een
flexwonen deal (houten, woerden, veenendaal, soest, eemnes)
Uiteindelijk moet er vanuit het ministerie een keuze worden gemaakt. Vanuit het COA
gaat  hierover.
Ik heb  gevraagd naar het proces en naar het risico dat deze gemeenten met elkaar
concurreren. Ofwel: dat niet alles doorgang vindt
Hij is daar niet heel duidelijk over. Behalve dat hij positieve signalen van deze 
terug krijgt, dat ze/we in Utrecht goed bezig zijn en dat er vanuit onze provincie flinke
aanspraak op de totale pot/voorraad wordt gedaan.
Het moment waarop dit duidelijk wordt, is ook nog niet heel scherp. Begin juli wordt
telkens als deadline benoemd, maar nog geen datum wanneer het besluit valt
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1. Opening en vaststellen agenda 
De commissaris heet iedereen welkom.  

 
Conceptverslag Bestuurlijk Kopgroep PRT 6 februari 2023  
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 

2. Mededelingen 
-  schetst de stand van zaken van de Spreidingswet. Sinds 6 feb niet zoveel 

veranderd. Advies Raad van State kennen we allemaal. Paar keer uitstel aangekondigd. Naar 
verwachting komt na de verkiezingen een kabinetsreactie. Commissaris merkt op: we gaan 
maar aan de slag in de lijn van spreidingswet 

- Over het maatregelenpakket COA merkt de heer Bolsius op: nieuwe locaties ‘operated by third 
parties’ zitten risico’s aan. Via bijvoorbeeld kerken. Zes weken in een kerk hebben we ervaring 
mee. Maar dat vraagt van gemeenten heel veel begeleiding. Waarschuwing: korte periodes. 
Mevrouw Streefland: niet alleen plekken, maar ook kwalitatief goede plekken. Uitplaatsen 
particuliere voorzieningen: zit hier een kans? : beperkt aantal mensen zit niet in 
AZC maar bij vrienden. Inschatting van 10-25%. Dat is laaghangend fruit. Kijken wat we hier 
mee kunnen. Wellicht aantallen wijzigen in bestuursovereenkomst. De heer Bolsius: gezinnen 
zitten soms 5-8 jaar op kleine plekken. Vraagt aandacht voor het leed van kinderen. Dit gaan 
we aankaarten. Noemt een werkbezoek in Katwijk met onder meer staatssecretaris Van Ooijen. 

 
3. Samenstelling en werkwijze kopgroep 

Commissaris licht rol kopgroep als dagelijks bestuur van de PRT toe. Kaders en richting geven aan 
KMT. Op onderdelen bestuurlijke verantwoordelijkheid nemen met buurgemeenten. Draagvlak creëren. 
De regionale spreiding is toegenomen ten opzichte van de vorige kopgroep. Doet de oproep om deze 
opgave op onorthodoxe wijze aan te pakken en voorop te lopen. Vanavond vindt het veiligheidsberaad 
plaats. Het vooruitzicht is dat de CNO langer open zal blijven. Doet het aanbod om binnen en buiten zijn 
rol de gemeenten ten dienste te staan. De vergaderfrequentie zal één keer in de vier weken zijn. 
Afhankelijk van de urgentie en ontwikkelingen zal de PRT ook vaker bij elkaar komen. Doet de oproep 
om zaken praktisch te benaderen en met elkaar het werk voor te bereiden.  
 
Mevrouw Streefland vraagt of we langer een beroep kunnen doen op de VRU nu 1 april niet langer het 
moment is om de CNO af te schalen. De heer Luchtenberg zegt dat de ondersteuningsschil nog even 
in stand blijft. Wordt elke keer twee maanden verlengd en betaald. Hij herhaalt de Utrechtse aanpak 
waarin zaken in nauw overleg aangepakt worden. De heer Bolsius voegt toe dat er altijd wel wordt 
betaald. De heer Fröhlich: misschien moeten we dit een keer uitspreken. Geef de VRU het comfort dat 
we komende anderhalf jaar van hun diensten gebruik maken. Houd VRU dichtbij PRT en KMT. We 



kunnen niet zonder elkaar. De heer Bolsius: graag een garantie afgeven met elkaar. Commissaris: die 
gesprekken vinden plaats. Mevrouw Van Ameijde: naar totaal opgave kijken. Het hele pakket moet in 
ogenschouw worden genomen.  
 

4. Stand van zaken 
 

- Overzicht Stand van zaken Crisisnoodopvang door VRU 
De verlenging van opvang in Vijfheerenlanden op een andere locatie wordt besproken.  

 dat we op het niveau zitten dat van onze regio wordt verwacht. Tot juni gaat 
het goed. Maar hij vraagt aandacht voor de bestendiging van de omvang van het aantal plekken 
na juni. 

 
- Overzicht stand van zaken asiel 

beschrijft de bestaande situatie. De nieuwe locatie in Vijfheerenlanden is nog 
niet verwerkt in het overzicht. Komt er nog wel bij. Het betreffen 58 plekken voor 1 jaar. Bijlage 
5 is in ontwikkeling. Veel meer gemeenten die structureel willen bijdragen. Het betreffen nog 
wel verkenningen: Lopik, Veenendaal, Soest, Wijk bij Duurstede, Woerden en Eemnes. Er komt 
wat meer aan, maar niet op korte termijn. Het is gelukt om met het COA af te spreken dat grote 
gezinnen in ‘t Goylaan naar Kamp van Zeist kunnen, zodat ze in de regio en op dezelfde school 
kunnen blijven. Houten zit al een lange tijd in pijpleiding. Lijkt lastig verhaal te worden om dat 
de eigenaar van de grond aan zijn eisen vasthoudt. Nu eindbod afwachten en daarna andere 
locaties verkennen. Mevrouw Hoogstraten: we geven extern geen einddatum voor de 
opvanglocatie. De heer Stroobosscher: Veenendaal best heel lastig. Ik zie wel kansen. We 
hebben het Kansenmakersteam wel nodig. Financieel ook lastig. De heer De Vries: nu nog 
vertrouwelijk, maar bestaande locatie AMV-ers gaan we een jaar verlengen en uitbreiden in 
aantal. Van 68 naar 90. De heer Bolsius: dat betekent wel dat er meer jongeren naar school 
moeten, waar de voorzieningen nu al vol zitten.  
 
De heer Fröhlich geeft een update uit het Veiligheidsberaad: een tekort van 2000 per 1 april. 
Spreiding betreft 1000 bedden via de Veiligheidsregio’s en 1000 via de PRT-tafels. Het betreft 
waarschijnlijk de toestroom van Oekraïners vanuit Duitsland. Op termijn koersen op 60.000 
structurele AZC plekken, zodat CNO kan vervallen. De gemeenschappelijke deler in de reacties 
op dit nieuws is dat het bijzonder is dat de opgave via twee kanalen wordt belegd. 

 
- Overzicht stand van zaken huisvesting 

Gedeputeerde Van Muilekom: compliment voor alle gemeenten voor wat betreft de huisvesting 
in 2022. Over 2023 merkt hij op dat in de eerste maand vaak een dip is, maar die houdt nu aan. 
Het gaat nu niet goed. Als we dit doorzetten, dan komen we op 60-70% uit. En dan moet de 
achterstand ook worden ingehaald. We moeten oppassen dat dit niet wegzakt. Hij deelt zijn 
zorgen over de stand van zaken. Gemeenten die in gevarenzone komen, zullen bericht krijgen. 
De heer De Vries merkt op dat hij de getallen niet herkent. Baarn loopt volgens de getallen 
achter. Maar hij heeft de indruk dat Baarn zich aan de taakstelling houdt. De heer Bolsius merkt 
op dat de versnelling zich in een ‘pressure cooker’ bevindt en dat het bij de inburgering vastloopt. 
Mevrouw Streefland beaamt dat en vraagt wanneer de taakstelling voor de tweede helft bekend 
wordt. De heren Van Muilekom en : dat zal minstens zoveel zijn als de eerste 
periode. Officieel wordt dit rond mei bekend.  
 

5. Brief eerder werken 
: de mogelijkheid om eerder te werken werkt positief bij Oekraïense vluchtelingen. 

Daarom is de gedachte ontstaan dat dit wellicht ook een goed idee is bij asielzoekers. De heer 
Molkeboer: wij komen graag in aanmerking aan voor het experiment. Voor 200 doen we graag mee. 
Waarom beperken tot een aantal grote gemeenten? Mevrouw Hoogstraten sluit zich daarbij aan. Zeist 
doet ook graag mee. Waarom niet onderdeel laten zijn van Utrechtse aanpak? Opgemerkt wordt dat 
‘BNP straten’ aangepast moeten worden.  stuurt enkele tekstuele opmerkingen. 
Commissaris vraagt hoe dit initiatief passende aandacht kan krijgen. De heer Bouwmeester noemt het 
bestuurdersdiner in Karel V op 25 maart as.  



 
6. Memo Plan Utrecht 

 licht toe dat het idee hiervoor is ontstaan bij reflectie op het uitblijven van de 
spreidingswet. Daarbij kwam de bestuursovereenkomst die de regio Groningen heeft gesloten met 
staatssecretaris Van den Burg. We hebben in Utrecht bijzondere omstandigheid dat we een Utrechtse 
aanpak hebben. We hebben maat, schaal, bestuurlijke opbouw en het Kansenmakersteam. Dat biedt 
de mogelijkheid om een stap naar voren te zetten. Het zou ons enorm helpen om met zo’n opdracht op 
pad te gaan. Dat geeft focus en bestuurlijke consistentie. Afgesproken wordt dat een meer uitgewerkt 
voorstel volgt bij de volgende kopgroep. Dan zal instemming van de gehele PRT worden gevraagd. 
Sommige gemeenten wilden het lijstje weg maar voor steeds meer gemeenten is het duidelijk dat we 
beter het voortouw kunnen nemen. Gekoerst wordt op een plan in september. 
 
De heer Stroobosscher merkt op dat er een hunkering naar perspectief is. Hopelijk kan zo’n programma 
dat bieden. De heer Bouwmeester merkt dat hij met collega’s Janssen, Jansen en Van Bennekom een 
locatie heeft gevonden maar dat het Nidos niet in beweging komt. De heer De Vries noemt 
koudwatervrees en wil graag een werkbezoek organiseren voor andere gemeenten. Straks moet er in 
elke gemeente een onderwijsinstelling komen. Het is onwenselijk dat iedere basisschool het wiel moet 
uitvinden. De heer Bolsius roept op om sociale aspecten in het Plan Utrecht op te nemen. Mevrouw 
Hoogstraten noemt het heel goed om zo’n bod te doen en zou het mooi vinden om uit te gaan van de 
vluchteling. Wil perspectief bieden. Oekraïense vluchtelingen kunnen leiden tot nieuwe flexlocaties. Fijn 
dat een Kansenmaker voor sociale zaken wordt aangetrokken. Er is ook de behoefte aan scholing. 

 licht toe dat een vacature voor sociale kansenmaker is uitgezet. Mogelijk zal van 
detachering gebruik worden gemaakt. De heer Fröhlich komt terug op perspectief en stelt dat we 
misschien ons eigen perspectief moeten creëren. Hij noemt de sociaal maatschappelijke agenda. Er zit 
van alles omheen dat geregeld en betaald moet worden. Ambtelijke uren die nodig zijn. Dat kost ook 
geld. De heer Molkeboer refereert aan de Utrechtse aanpak en benadrukt dat we niet in schotten moeten 
denken. De boodschap aan het Rijk zou moeten zijn dat ze nu één loket hebben waarmee ze zaken 
kunnen doen. De heer Bolsius nuanceert de capaciteit van het Rijk om die kans ten volle te benutten. 
 

7. Formatie en financiering Kansenmakersteam 
De commissaris benoemt de groei van het Kansenmakersteam en beschrijft de huidige bijdrage vanuit 
het Rijk en de provincie: we moeten voor 2024 een financieel plaatje hebben met eventuele groei. Wat 
is het aandeel wat van elke gemeenten wordt verwacht, in de verwachting dat Rijk over de brug zal 
komen. We gaan uit van een Rijksbijdrage op den duur. In de tussentijd een combi van provincie en 
gemeenten (geholpen door gemeente en provinciefonds). De heer Fröhlich: vanuit gemeenteraden 
komen er wel wat vragen waarschijnlijk. Voorschieten is ok, maar we willen wel zeker weten dat het 
wordt geregeld. Klinkt nu nog alsof het nog niet helemaal is geregeld. VNG ook koppelen aan het 
Kansenmakersteam. Die moeten zich er hard voor maken. : het Kansenmakersteam 
kent 27 opdrachtgevers. Het gevraagde commitment is geclausuleerd. Namelijk gerelateerd aan 
Rijksbijdragen. De heer Fröhlich: ik ondersteun het, maar verwacht dat de gemeenteraden opmerkingen 
zullen hebben. Commissaris: tijdens de volgende kopgroep een voorstel in de week leggen. Mevrouw 
Streefland: de tijdelijke commissie VNG komt komende vrijdag bijeen. Dat kan een goed podium zijn 
om dit aan te kaarten. Het zou heel goed zijn als de financiering via de provincie loopt. De heer 
Stroobosscher: geen taken zonder knaken. De heer Van Netten: vier ton van gemeenten is niet heel 
veel geld. Ongeveer dertig cent per inwoner. Maar wel goed om te voelen bij de gehele PRT. 
Commissaris: het is niet incidenteel, maar vermoedelijk wel structureel. Gedeputeerde Van Muilekom: 
ik zou het willen presenteren als iets dat het gemeentelijk apparaat kan ontlasten. Mevrouw Van 
Ameijde: we zijn nog niet bij de gemeenteraden. Als we nu al gaan betalen dan gaat het mis. 
Commissaris: de VNG en het IPO moeten echt aan de bank. We hebben nu goede mensen.  
 
 

8. Rondvraag en sluiting 



Bijlage Opgave AMV Nidos 

Om de opgave van gemeenten tijdens de huidige grote uitbreiding van locaties voor 
kleinschalig opvang (KSO) voor Nidos te verhelderen, is onderstaande tabel opgenomen. 

Toelichting opgave amv Nidos

• Nidos heeft per 1 januari 2024 in totaal 3.200 plekken nodig voor amv in de 
kleinschalige opvang. In de tabel is dit per provincie en per gemeente opgenomen onder 
‘Benodigde capaciteit per 01/01/2024’.

• In de tweede kolom ‘Realisatie per 18/04/2023’ is de realisatie opvang amv Nidos op 
18/04/2023 opgenomen. 

• In kolom 3 ‘Verschil per 01/01/2024’ kan elke provincie en gemeente haar rest opgave 
vinden voor 2023. 

• Aangezien de taakstelling amv onderdeel is van de reguliere opgave taakstelling is er 
een kolom ‘Taakstelling amv 2023-II’ aan het overzicht toegevoegd. Hierin is indicatief 
weergegeven wat de opgave voor huisvesting van amv is per gemeente. 

 Nidos vangt amv op vanaf 4 jongeren in een woning, waardoor bij een aantal 
gemeenten de taakstelling op nul (0) uitkomt. 

 Ook aantallen die boven de indicatieve opgave uitkomen, tellen voor de 
taakstelling. 

 De kolom is ook terug te vinden in de bijlage ‘HUISVESTINGSTAAKSTELLING 
VERGUNNINGHOUDERS’ en daarmee onderdeel van de publicatie en monitoring 
behorend bij de reguliere taakstelling. 

Toelichting taakstelling & amv

Sinds 1 januari 2016 zijn alleenstaande minderjarige vreemdelingen (amv) onderdeel van 
de taakstelling van gemeenten. Wanneer een amv geplaatst wordt in een kleinschalige 
opvanglocatie van Nidos in een gemeente, wordt de amv direct gekoppeld aan de 
taakstelling van die gemeente. Dit gaat gepaard met een (uitgestelde) huisvestingsplicht. 
Een amv stroomt wanneer hij tussen 18 en 21 jaar oud is uit. De (ex-)amv kan op dat 
moment een beroep doen op vervolghuisvesting in het kader van de huisvestingsplicht bij 
de gemeente alwaar hij opgevangen wordt. 



Provincie

Veiligheidsregio

Gemeente

Groningen 107 55 52 74

  Groningen 107 55 52 74

        Eemsdelta 8 0 8 6

        Groningen (gemeente) 42 30 12 29

        Het Hogeland 9 0 9 6

        Midden-Groningen 11 19 -8 8

        Oldambt 7 0 7 5

        Pekela 2 0 2 0

        Stadskanaal 6 6 0 4

        Veendam 5 0 5 4

        Westerkwartier 12 0 12 8

        Westerwolde 5 0 5 4

Fryslân 119 24 95 81

  Fryslân 119 24 95 81

        Achtkarspelen 5 0 5 4

        Ameland 0 0 0 0

        Dantumadiel 3 0 3 0

        De Fryske Marren 10 0 10 7

        Harlingen 3 0 3 0

        Heerenveen 9 24 -15 7

        Leeuwarden 23 0 23 17

        Noardeast-Fryslân 8 0 8 6

        Ooststellingwerf 5 0 5 4

        Opsterland 6 0 6 4

        Schiermonnikoog 0 0 0 0

        Smallingerland 10 0 10 7

        Súdwest-Fryslân 17 0 17 11

        Terschelling 0 0 0 0

        Tytsjerksteradiel 6 0 6 4

        Vlieland 0 0 0 0

        Waadhoeke 9 0 9 6

        Weststellingwerf 5 0 5 4

Drenthe 91 47 44 61

  Drenthe 91 47 44 61

Verschil per 01/01/2024 

(2.254)

Taakstelling amv 2023-II 

(2.000)

Opgave amv NidosTabel

Benodigde capaciteit per 01/01/2024 

(3.200)

Realisatie per 18/04/2023 

(946)



        Aa en Hunze 5 0 5 4

        Assen 13 33 -20 9

        Borger-Odoorn 5 0 5 4

        Coevorden 6 0 6 5

        De Wolden 4 0 4 0

        Emmen 20 8 12 13

        Hoogeveen 10 0 10 7

        Meppel 6 0 6 5

        Midden-Drenthe 6 6 0 5

        Noordenveld 6 0 6 4

        Tynaarlo 6 0 6 5

        Westerveld 4 0 4 0

Overijssel 213 12 201 126

  IJsselland 97 0 97 59

        Dalfsen 5 0 5 4

        Deventer 19 0 19 13

        Hardenberg 11 0 11 8

        Kampen 10 0 10 7

        Olst-Wijhe 3 0 3 0

        Ommen 3 0 3 0

        Raalte 7 0 7 5

        Staphorst 3 0 3 0

        Steenwijkerland 8 0 8 6

        Zwartewaterland 4 0 4 0

        Zwolle 24 0 24 16

  Twente 116 12 104 67

        Almelo 13 0 13 9

        Borne 4 0 4 0

        Dinkelland 5 0 5 4

        Enschede 30 0 30 20

        Haaksbergen 4 0 4 0

        Hellendoorn 7 0 7 5

        Hengelo (O.) 15 0 15 10

        Hof van Twente 6 12 -6 5

        Losser 4 0 4 0

        Oldenzaal 6 0 6 4

        Rijssen-Holten 7 0 7 5

        Tubbergen 4 0 4 0

        Twenterand 6 0 6 5



        Wierden 5 0 5 0

Gelderland 384 216 168 246

  Noord-enOost-Gelderland 151 75 76 95

        Aalten 5 0 5 4

        Apeldoorn 30 50 -20 20

        Berkelland 8 0 8 6

        Bronckhorst 7 0 7 5

        Brummen 4 0 4 0

        Doetinchem 11 25 -14 8

        Elburg 4 0 4 0

        Epe 6 0 6 5

        Ermelo 5 0 5 4

        Harderwijk 9 0 9 6

        Hattem 2 0 2 0

        Heerde 3 0 3 0

        Lochem 6 0 6 5

        Montferland 7 0 7 5

        Nunspeet 5 0 5 4

        Oldebroek 4 0 4 0

        Oost Gelre 5 0 5 4

        Oude IJsselstreek 7 0 7 5

        Putten 4 0 4 0

        Voorst 5 0 5 4

        Winterswijk 5 0 5 4

        Zutphen 9 0 9 6

  Gelderland-Midden 130 110 20 82

        Arnhem 30 36 -6 20

        Barneveld 11 16 -5 8

        Doesburg 2 0 2 0

        Duiven 5 0 5 0

        Ede 22 23 -1 15

        Lingewaard 9 0 9 6

        Nijkerk 8 0 8 6

        Overbetuwe 9 2 7 6

        Renkum 6 0 6 4

        Rheden 8 13 -5 6

        Rozendaal 0 0 0 0

        Scherpenzeel 2 0 2 0

        Wageningen 7 20 -13 5



        Westervoort 3 0 3 0

        Zevenaar 8 0 8 6

  Gelderland-Zuid 103 31 72 69

        Berg en Dal 6 0 6 5

        Beuningen 5 0 5 4

        Buren 5 0 5 4

        Culemborg 5 0 5 4

        Druten 3 0 3 0

        Heumen 3 0 3 0

        Maasdriel 5 0 5 4

        Neder-Betuwe 5 0 5 4

        Nijmegen 32 31 1 22

        Tiel 8 0 8 6

        West Betuwe 9 0 9 7

        West Maas en Waal 4 0 4 0

        Wijchen 8 0 8 5

        Zaltbommel 5 0 5 4

Utrecht 249 80 169 153

  Utrecht 249 80 169 153

        Amersfoort 29 35 -6 20

        Baarn 4 0 4 0

        Bunnik 3 0 3 0

        Bunschoten 4 0 4 0

        De Bilt 8 18 -10 6

        De Ronde Venen 8 0 8 6

        Eemnes 2 0 2 0

        Houten 9 0 9 7

        IJsselstein 6 0 6 5

        Leusden 6 4 2 4

        Lopik 3 0 3 0

        Montfoort 2 0 2 0

        Nieuwegein 12 0 12 8

        Oudewater 2 0 2 0

        Renswoude 1 0 1 0

        Rhenen 4 0 4 0

        Soest 8 0 8 6

        Stichtse Vecht 12 0 12 8

        Utrecht (gemeente) 65 23 42 44

        Utrechtse Heuvelrug 9 0 9 7



        Veenendaal 12 0 12 9

        Vijfheerenlanden 11 0 11 8

        Wijk bij Duurstede 4 0 4 0

        Woerden 10 0 10 7

        Woudenberg 3 0 3 0

        Zeist 12 0 12 8

Noord-Holland 529 136 393 326

  Noord-Holland-Noord 119 58 61 68

        Alkmaar 20 32 -12 14

        Bergen (NH.) 5 0 5 4

        Castricum 7 0 7 5

        Den Helder 10 0 10 7

        Dijk en Waard 16 4 12 11

        Drechterland 4 0 4 0

        Enkhuizen 3 0 3 0

        Heiloo 4 10 -6 0

        Hollands Kroon 9 0 9 6

        Hoorn 14 0 14 9

        Koggenland 4 4 0 0

        Medemblik 8 0 8 6

        Opmeer 2 0 2 0

        Schagen 9 8 1 6

        Stede Broec 4 0 4 0

        Texel 0 0 0 0

  Zaanstreek-Waterland 63 7 56 36

        Edam-Volendam 7 0 7 5

        Landsmeer 2 0 2 0

        Oostzaan 2 0 2 0

        Purmerend 17 0 17 12

        Waterland 3 0 3 0

        Wormerland 3 0 3 0

        Zaanstad 29 7 22 19

  Kennemerland 101 0 101 64

        Beverwijk 8 0 8 6

        Bloemendaal 4 0 4 0

        Haarlem 30 0 30 20

        Haarlemmermeer 29 0 29 20

        Heemskerk 7 0 7 5

        Heemstede 5 0 5 4



        Uitgeest 2 0 2 0

        Velsen 13 0 13 9

        Zandvoort 3 0 3 0

    Amsterdam-Amstelland 203 56 147 133

        Aalsmeer 6 0 6 4

        Amstelveen 17 6 11 12

        Amsterdam 165 50 115 109

        Diemen 6 0 6 4

        Ouder-Amstel 3 0 3 0

        Uithoorn 6 0 6 4

    GooienVechtstreek 43 15 28 25

        Blaricum 2 0 2 0

        Gooise Meren 11 0 11 8

        Hilversum 17 0 17 12

        Huizen 7 15 -8 5

        Laren (NH.) 2 0 2 0

        Wijdemeren 4 0 4 0

Zuid-Holland 683 173 510 460

    Haaglanden 206 96 110 138

        Delft 101 58 43 67

        Leidschendam-Voorburg 19 19 0 13

        Midden-Delfland 14 0 14 10

        Pijnacker-Nootdorp 4 0 4 0

        Rijswijk (ZH.) 10 0 10 7

        's-Gravenhage (gemeente) 10 0 10 7

        Wassenaar 5 9 -4 4

        Westland 20 0 20 14

        Zoetermeer 23 10 13 16

    Hollands-Midden 150 16 134 100

        Alphen aan den Rijn 21 0 21 14

        Bodegraven-Reeuwijk 7 0 7 5

        Gouda 13 0 13 9

        Hillegom 4 0 4 0

        Kaag en Braassem 5 0 5 4

        Katwijk 12 0 12 8

        Krimpenerwaard 10 0 10 7

        Leiden 23 16 7 16

        Leiderdorp 5 0 5 4

        Lisse 4 0 4 0



        Nieuwkoop 5 0 5 4

        Noordwijk 8 0 8 6

        Oegstgeest 5 0 5 4

        Teylingen 7 0 7 5

        Voorschoten 5 0 5 4

        Waddinxveen 6 0 6 4

        Zoeterwoude 2 0 2 0

        Zuidplas 8 0 8 6

  Rotterdam-Rijnmond 242 61 181 167

        Albrandswaard 5 0 5 4

        Barendrecht 9 0 9 6

        Capelle aan den IJssel 12 20 -8 9

        Goeree-Overflakkee 9 0 9 7

        Krimpen aan den IJssel 5 0 5 4

        Lansingerland 12 0 12 8

        Maassluis 6 0 6 5

        Nissewaard 16 0 16 11

        Ridderkerk 9 0 9 6

        Rotterdam 119 41 78 79

        Schiedam 14 0 14 10

        Vlaardingen 13 0 13 9

        Voorne aan Zee 13 0 13 9

  Zuid-Holland-Zuid 85 0 85 55

        Alblasserdam 4 0 4 0

        Dordrecht 22 0 22 15

        Gorinchem 7 0 7 5

        Hardinxveld-Giessendam 3 0 3 0

        Hendrik-Ido-Ambacht 6 0 6 4

        Hoeksche Waard 16 0 16 11

        Molenlanden 8 0 8 6

        Papendrecht 6 0 6 4

        Sliedrecht 5 0 5 4

        Zwijndrecht 8 0 8 6

Zeeland 70 0 70 37

  Zeeland 70 0 70 37

        Borsele 4 0 4 0

        Goes 7 0 7 5

        Hulst 5 0 5 4

        Kapelle 2 0 2 0



        Middelburg (Z.) 9 0 9 6

        Noord-Beveland 1 0 1 0

        Reimerswaal 4 0 4 0

        Schouwen-Duiveland 7 0 7 5

        Sluis 4 0 4 0

        Terneuzen 10 0 10 7

        Tholen 5 0 5 4

        Veere 4 0 4 0

        Vlissingen 8 0 8 6

Noord-Brabant 472 173 299 270

    Midden-enWest-Brabant 206 135 71 120

        Alphen-Chaam 2 0 2 0

        Altena 10 0 10 7

        Baarle-Nassau 1 0 1 0

        Bergen op Zoom 12 0 12 9

        Breda 34 28 6 23

        Dongen 5 0 5 4

        Drimmelen 5 0 5 4

        Etten-Leur 8 0 8 6

        Geertruidenberg 4 0 4 0

        Gilze en Rijen 5 0 5 4

        Goirle 4 0 4 0

        Halderberge 6 0 6 4

        Hilvarenbeek 3 0 3 0

        Loon op Zand 4 0 4 0

        Moerdijk 7 0 7 5

        Oisterwijk 6 0 6 4

        Oosterhout 10 12 -2 7

        Roosendaal 14 19 -5 10

        Rucphen 4 0 4 0

        Steenbergen 4 0 4 0

        Tilburg 41 48 -7 27

        Waalwijk 9 28 -19 6

        Woensdrecht 4 0 4 0

        Zundert 4 0 4 0

    Brabant-Noord 122 26 96 82

        Bernheze 29 13 16 19

        Boekel 6 3 3 4

        Boxtel 2 10 -8 0



        Heusden 6 0 6 4

        Land van Cuijk 8 0 8 6

        Maashorst 17 0 17 11

        Meierijstad 11 0 11 8

        Oss 15 0 15 10

        's-Hertogenbosch 17 0 17 12

        Sint-Michielsgestel 5 0 5 4

        Vught 6 0 6 4

    Brabant-Zuidoost 144 12 132 68

        Asten 3 0 3 0

        Bergeijk 3 0 3 0

        Best 6 0 6 4

        Bladel 4 0 4 0

        Cranendonck 4 0 4 0

        Deurne 6 0 6 4

        Eersel 4 0 4 0

        Eindhoven 44 0 44 29

        Geldrop-Mierlo 7 12 -5 5

        Gemert-Bakel 6 0 6 4

        Heeze-Leende 3 0 3 0

        Helmond 17 0 17 12

        Laarbeek 4 0 4 0

        Nuenen, Gerwen en Nederwetten 4 0 4 0

        Oirschot 3 0 3 0

        Reusel-De Mierden 2 0 2 0

        Someren 4 0 4 0

        Son en Breugel 3 0 3 0

        Valkenswaard 6 0 6 4

        Veldhoven 8 0 8 6

        Waalre 3 0 3 0

Limburg 204 24 180 117

    Limburg-Noord 95 10 85 55

        Beesel 2 0 2 0

        Bergen (L.) 2 0 2 0

        Echt-Susteren 6 0 6 4

        Gennep 3 0 3 0

        Horst aan de Maas 8 0 8 6

        Leudal 7 10 -3 5

        Maasgouw 4 0 4 0



        Mook en Middelaar 1 0 1 0

        Nederweert 3 0 3 0

        Peel en Maas 8 0 8 6

        Roerdalen 4 0 4 0

        Roermond 11 0 11 8

        Venlo 19 0 19 13

        Venray 8 0 8 6

        Weert 9 0 9 7

  Limburg-Zuid 109 14 95 62

        Beek (L.) 3 0 3 0

        Beekdaelen 7 0 7 5

        Brunssum 5 0 5 4

        Eijsden-Margraten 5 0 5 4

        Gulpen-Wittem 3 0 3 0

        Heerlen 16 0 16 11

        Kerkrade 8 0 8 6

        Landgraaf 7 0 7 5

        Maastricht 22 4 18 15

        Meerssen 3 0 3 0

        Simpelveld 2 0 2 0

        Sittard-Geleen 17 10 7 12

        Stein (L.) 4 0 4 0

        Vaals 2 0 2 0

        Valkenburg aan de Geul 3 0 3 0

        Voerendaal 2 0 2 0

Flevoland 79 6 73 49

  Flevoland 79 6 73 49

        Almere 39 0 39 27

        Dronten 8 0 8 6

        Lelystad 15 6 9 10

        Noordoostpolder 9 0 9 6

        Urk 4 0 4 0

        Zeewolde 4 0 4 0

Totaal 3.200 946 2.254 2.000

peildatum 18-apr



Van:
Aan:
Onderwerp: RE: Uiteenlopende vragen amv/Oek.
Datum: maandag 5 juni 2023 09:25:00

Ha 
 
Vraag 1: 
De provincie kan expertise leveren.

Flexpool: Flexpool | Versnelling woningbouw. De provincie ondersteunt de inhuur van
expertise bij de overheden, zodat bouwprojecten versneld kunnen worden. Vaak
langdurigere inzet. Aanvraag gaat via de regiocoordinatoren (zie link op de pagina – voor
jullie regio is dat volgens mij ).
Tempo Team: Voor wie is TEMPO? | Versnelling woningbouw De experts van het TEMPO-
netwerk zijn beschikbaar voor gemeenten, woningcorporaties en voor mensen die samen
een bewonerscollectief vormen om een woningbouwinitiatief van de grond te krijgen.
Vaak voor kortlopende opdrachten is mijn beeld. Aanvraag gaat ook via een coordinator;
zie hier: Hoe vraag ik TEMPO aan? | Versnelling woningbouw

 
Volgens mij is de volgende stap dus contact zoeken met , jullie initiatief uitleggen en
de vraag specificeren en bespreken wat jullie zou helpen.
 
Groet, 

 

Van: @leusden.nl> 
Verzonden: vrijdag 2 juni 2023 10:38
Aan: @provincie-utrecht.nl>; @vru.nl>
Onderwerp: RE: Uiteenlopende vragen amv/Oek.
 
Hoi 
 
Excuses voor mijn late reactie. Erg druk geweest.
 
Vraaag1: Ik heb direct inzetbaar capaciteit nodig als budget lastiger wordt.
Hoe kan ik dat aanvragen?
Ik begreep niet zo goed waarvoor die link van Flexpool was bedoeld?
 
Vraag 2: @  kun je contact met mij opnemen aub.
 
Groet,

Van: @provincie-utrecht.nl> 
Verzonden: vrijdag 19 mei 2023 09:39
Aan: @leusden.nl>; @vru.nl>
Onderwerp: RE: Uiteenlopende vragen amv/Oek.
 
Ha  

Dank voor je mail. We zijn er mee aan de slag.

https://www.versnellingwoningbouw.nl/versnelling-woningbouw/flexpool
https://www.versnellingwoningbouw.nl/tempo/voor-wie#typen
https://www.versnellingwoningbouw.nl/tempo/hulp-aanvragen


Mogelijk is  (Veiligheidsregio Utrecht) bij je op de lijn gekomen voor vraag 2. De VRU houdt
zich bezig met opvang Oekraïense ontheemden. 
Ik heb hier met hem contact over gehad.
 
Over vraag 1: willen jullie budget of direct inzetbare capaciteit? Budget gaat lastig worden.
Maar mogelijk kan wel expertise geleverd worden: Flexpool | Versnelling woningbouw
Zou dat wat zijn?
 
Groet, 

 

Van: @leusden.nl> 
Verzonden: maandag 15 mei 2023 16:04
Aan: @provincie-utrecht.nl>
Onderwerp: Uiteenlopende vragen amv/Oek.
 
Hoi 
 
Ik heb twee uiteenlopende vragen.
 

1. Hoe kan ik als gemeente preventief budget aanvragen voor de amv opvang? We maken nu al
kosten, maar ik heb geen budget hiervoor.

 
2. Tot mij wendde een Oekraïens gezin dat uit opvang in Barneveld is gezet en zonder enige

waarschuwingen en met valse informatie 80 km verder zijn verhuisd. De contactpersoon van
de gemeente Barneveld heeft een ander verhaal. De twee gezinnen totaal tegenover gesteld
verhaal. Ze hebben brief geschreven naar de burgemeester van Barneveld. Vermoeden is dat
die brief daar niet is aangekomen. De projectleider heeft de brief beantwoord met dezelfde
argumenten waar het gezin niet mee eens is en vindt dat ze door de komst van de nieuwe
locatiemanager,  door valse beschuldigingen verhuisd zijn
naar een andere opvang. De familie geeft aan niet eerder waarschuwingen of signalen van wie
dan ook te hebben ontvangen van bijv. geluid overlast of (zoals de locatiemanager zelf
aangeeft) angst die ander bewoners voor ze hadden. Ze onderhouden nog dagelijks contact
met de families in Barneveld.

 
De afgelopen tijd zijn ze bij de meerdere gemeenten langs geweest met het verzoek om ze te
helpen om in de buurt van Barneveld te huisvesten vanwege vaste werk wat families hebben
in Barneveld en ook ziekenhuizen . Ze zijn
overal bij de balie weggestuurd. Ik kon het natuurlijk niet doen 
Lang verhaal kort:
Ze zijn niet eens met de beslissing van de gemeente Barneveld en zijn stellig overtuigd van
hun gelijk en vinden onrechtvaardig wat ze is overkomen. Ze zijn uitgemaakt voor alcohol en
drugsgebruikers terwijl beide gezinnen met jonge kinderen normaal bestaan leidden.

 
Ik hoor graag van jou of jij of iemand anders vanuit kansmakersteam mij hierin kunnen
helpen.
 

 
Met vriendelijke groet,

https://protect-de.mimecast.com/s/2tTxC83GzltjvP1yHntKgM?domain=versnellingwoningbouw.nl


Beleidsadviseur Sociaal Domein Vluchtelingen
Gemeente Leusden | 't Erf 1, 3831 NA | Postbus 150, 3830 AD | Leusden | +31  |

@leusden.nl | www.leusden.nl
 
 

Deze e-mail is persoonlijk. Ga voor onze volledige disclaimer naar https://www.leusden.nl.

De informatie in dit bericht is alleen bestemd voor de geadresseerde. Is dit bericht niet voor u
bedoeld? Dan vragen wij u om de inhoud niet te gebruiken, maar ons te informeren door het
bericht te beantwoorden en daarna te verwijderen. Alvast hartelijk bedankt voor uw hulp.

Deze e-mail is persoonlijk. Ga voor onze volledige disclaimer naar https://www.leusden.nl.

https://protect-de.mimecast.com/s/sHelC99JAmIm3NQwHE7w7R?domain=leusden.nl
https://protect-de.mimecast.com/s/02hoC08woBC2ogVAC2pjO4?domain=leusden.nl
https://protect-de.mimecast.com/s/02hoC08woBC2ogVAC2pjO4?domain=leusden.nl


Van:
Aan: burgemeester@leusden.nl
Cc:
Onderwerp: Verzoek AMV-locatie
Datum: woensdag 10 mei 2023 09:53:27

Geachte burgemeester  Bouwmeester, beste Gerolf,
 
Zoals je ongetwijfeld weet is COA bezig met een lead om een nieuw pand te verwerven in
Leusden. Een mooie kans!
Om de volgende stap te nemen vragen ze (nogmaals) om een bevestiging van de voorgenomen
wijziging van het bestemmingsplan naar Wonen. 
Daarom ook vanuit het PRT Kansenmakersteam het verzoek deze wijziging te bevestigen zodat
de volgende stappen genomen kunnen worden.
 
Locatie: Speelkamp 22 - vervolglocatie opvang 80 AMV’ers
Het gaat om de Speelkamp 22. COA is erg enthousiast over de locatie en wil dit graag kopen.  
Het pand is zeer geschikt als vervolglocatie om 80 AMV jongeren op te vangen die nu nog steeds
worden opgevangen in het Van der Valk.
Dit zou een permanente opvangvoorziening kunnen worden met een stuk meer kwaliteit.
 
Commitment bestemmingswijziging
COA heeft van jullie al een schriftelijke toezegging ontvangen dat jullie open staan om de
bestemming te wijzigen. Dit lijkt niet voldoende om tot koop over te gaan. .  
De processen werken bij het COA zo dat de bestemming al gewijzigd moet zijn voordat ze over
gaan tot daadwerkelijk aankoop. Dat brengt voor de locatie de nodige risico’s met zich mee
(andere kopers, vertraging etc.)
We hopen dat, wanneer jullie ook nogmaals aan ons kunnen bevestigen dat jullie bereidt zijn de
bestemming te wijzigen naar Wonen, dit voor COA genoeg reden is om toch de koop nu al door
te zetten.  
 
De vraag is daarom of jullie dit ook, via een reactie op deze mail, nogmaals aan ons als PRT
Kansenmakersteam kunnen bevestigen. 
We zullen dat gebruiken om er bij COA op aan te dringen dit pand al aan te kopen vooruitlopend
op de bestemmingsplanwijziging.
 
Overigens geeft COA ook aan dat er afspraken te maken zijn dat, na afloop van de
ingebruikname door COA, de gemeente grip kan houden op de locatie (bijv. eerste recht tot
koop etc.).  
Dit kan onderling worden uitgewerkt.
 
We horen het graag als we iets voor jullie kunnen doen en/of er vragen zijn. 

Vriendelijke groet, 

 
Kansenmakersteam Utrecht PRT (Provinciale Regietafel Migratie en Integratie)
Een initiatief van de regio Utrecht, regio Amersfoort en Provincie Utrecht
 
Provincie Utrecht



Archimedeslaan 6 | Postbus 80300 | 3508 TH Utrecht
Telefoonnummer: 06 
E-mail: @provincie-utrecht.nl
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